

2015 年杭州市高一年级教学质量检测

英语卷参考答案及评分标准

第一部分：听力（共两节，满分 20 分）

第一节（共 5 小题；每小题 1 分，满分 5 分）

1—5 BACCB

第二节（共 10 小题；每小题 1.5 分，满分 15 分）

6—10 CABCB 11—15 ACACB

第二部分：英语知识运用（共两节，满分 30 分）

第一节：单项填空（共 15 小题；每小题 1 分，满分 15 分）

16—20 DADBA 21—25 CCBDA 26—30 BDCBA

第二节：完形填空（共 15 小题；每小题 1 分，满分 15 分）

31—35 BACDB 36—40 ACBDA 41—45 BDCAD

第三部分：阅读理解（共两节。第一节 11 小题，第二节 4 小题；每小题 2 分，满分 30 分）

46—48 DBC 49—52 BDDA 53—56 CABA 57—60 ADEC

第四部分 写作（共两节，满分 20 分）

第一节：单词拼写（共 10 小题，每小题 1 分；满分 10 分）

61. jokes	62. equal	63. contains	64. harmful	65. decorated
66. especially	67. sweeping	68. preferred	69. mobile	70. slightly

第二节：书面表达（共 1 题，满分 10 分）

One possible version:

What we have gained in the first year of high school is much more than the final exam results.

As for me, I have made many friends. We help and learn from each other, sharing happiness as well as sadness.

In addition, I took part in a variety of school activities such as sports meeting, group singing competition and English speech contest. I, a shy boy, even joined Debate Club. These experiences, undoubtedly, are priceless treasures in my life.

More importantly, as a boarding school student, I have become more independent. In an effort to do everything on my own, I'm no longer a spoiled kid who completely relied on parents.

So, while looking back on our first year in high school, we need to see the whole picture rather than focus on the final exam results only.